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Zápis č. 4/2022 

z jednání KMČ Jaroslavice, dne 27. 6. 2022 

 

Přítomni: V. Karola,  M. Zbořilová, L. Surá, M. Buchtík, E. Neudeková, Ing. J. Němeček 

Hosté: PhDr. J. Pala, M. Pozzi  

Přítomno 6 členů – komise byla usnášeníschopná. 

 

Program: 

1. Zahájení, schválení programu, příp. doplnění 

2. Příprava Anenské poutě 

3. Jaroslaviny 

4. Diskuze, různé nové podněty, závěr 

 

1. Jednání komise zahájil předseda komise p. Karola, byl odsouhlasen program. Na úvod 

jednání se přišel představit zájemce o členství v komisi, občan z Jaroslavických Pasek. 

 

2. Komise byla seznámena s dosavadními přípravami poutě v termínu 22. – 24. 7. 2022. 

Objednávky spolku Jarosl. Beseda (dopravní značení, mobilní WC, hudební produkce, 

zajištění výčepu a občerstvení). Pracovnice kanceláře zajistí sečení trávy (firma najatá 

OMZ, cestář), úklid komunikací (TS Zlín), přesun kontejnerů na stanovišti náves (TS 

Zlín), nátěr laviček (cestář). 

Přestěhování zahradního nábytku, párty stanů a ostatních věcí z budovy býv. školy se 

uskuteční v pátek 22. 7. v odpoledních hodinách – zajistí členové KMČ a spolek  

Jar. Beseda. 

3. S přípravou na vydání místních novin – Jaroslaviny, seznámil členy komise p. Josef 

Pala. Ten zajistil zpracování příspěvků a vydavatele novin. S roznosem vytištěných 

Jaroslavin pomůže p. Zbořilová a na Jarosl. Pasekách p. Karola. 

 

4. Různé nové podněty 

- KMČ bere na vědomí ukončení členství v komisi p. Z. Domanského z osobních  

a pracovních důvodů. 

- Pracovnice kanceláře seznámila členy komise s akcemi v prioritách z Odboru 

městské zeleně. Je zpracována PD na rozšíření dětského hřiště na návsi, srovnání 

terénu a umístění závěsné houpačky (cena PD 15 000 Kč, akce cca 194 000 Kč). 

Bude odstraněn starý chodník nad autoservisem a vysazen živý plot (cena cca  

29 000 Kč). Současně budou objednány nové keře a vyměněny na návsi za 

uhynulé keře u zastávky MHD – předpokládaná cena cca 4 000 - 5 000 Kč. 

Přítomnými členy komise byly tyto akce odsouhlaseny, souhlas se zahájením prací 

předá na OMZ p. Skydánková.  

- P. Karola seznámil přítomné členy komise s výsledky svého tel. jednání s  radním 

pro dopravu p. Čížkem. U akce „Úprava křižovatky Anenská – vjezd do Pasíček“ 
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 I. etapa – stavba opěrné zídky se schodišti – řeší Odbor dopravy smlouvy s oběma 

vlastníky pozemků a do PD budou zapracovány jejich požadavky. 

- Opětovně se v diskuzi řešily stížnosti na sportoviště, kde vlastník pozemku pod 

hřištěm, kam často padají míče, hráče slovně napadá. Komise požaduje dořešit 

zajištění sportovního hřiště ochrannou sítí nebo jiným zabezpečením proti padání 

míče na sousední pozemky a hl. komunikaci.  

- Akce z priorit – nový přístřešek na točně MHD – komise podává na OD nový 

požadavek na dodělání chodníku – položení dlažby kolem celé točny MHD, aby se 

občanům usnadnilo přecházení od točny na ulici Na Vrše a Drahy. 

- Lavička u hřbitova – ul. Dubovina – byla OMZ posunuta dále od vozovky, protože 

byla několikrát poškozena projíždějícími auty. OMZ také upravuje okolí u lavičky. 

 

V Jaroslavicích dne 30. 6. 2022  

 

Zapsala: J. Skydánková, tajemnice KMČ Jaroslavice 

Ověřil: V. Karola, předseda KMČ Jaroslavice 

 

 


